
Regio Foodvalley
T.a.v. Commissie Strategische Agenda
Postbus 9022
6710 HK Ede

Uw brief van 24 oktober 2019 Ons kenmerk Klik of tik om tekst in te voeren.

Uw kenmerk Bijlage

Datum 13 december 2019 Behandeld door J. van der Schee 

Onderwerp Reactie op concept Strategische Agenda Regio 
Foodvalley 2020-2025
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Geachte heer/mevrouw,  
  
Via ons college van B&W is ons de Strategische Agenda Regio Foodvalley (concept, versie 31 
oktober 2019) toegezonden. In uw brief biedt u ons de mogelijkheid om een reactie op deze stukken 
te geven. Met deze brief willen wij graag van deze mogelijkheid gebruikmaken.

Concept Strategische Agenda en Verdieping Strategische agenda 2020-2025
Wij zijn van mening dat er een ambitieuze strategische agenda voorligt. Met het uitvoeren van deze 
agenda werken we aan een sterkere regio Foodvalley. Wij zijn o.a. tevreden met de aandacht voor de 
thema’s van brede welvaart, de landbouwtransitie en Human Capital. Ook zijn wij positief over de 
samenwerking tussen de Triple Helix partners om tot deze gezamenlijke agenda te komen.

Over een aantal onderwerpen willen wij graag wensen en bedenkingen aangeven. Het gaat om de 
volgende punten:

1. Ten aanzien van de verdieping van de strategische agenda, hoofdstuk 6: Fysieke 
randvoorwaarden. Onderdeel Aanpak Punt 3: Een betrouwbare digitale infrastructuur.
Wij willen graag aandacht vragen voor de zorgen vanuit de maatschappij over mogelijke 
gezondheidseffecten en -risico’s rondom de implementatie van een 5G netwerk en zouden 
graag zien dat u dat meeneemt bij de afweging om de uitrol van 5 G en een proefmast te 
ondersteunen.

2. In de strategische agenda staan het Food Production Cluster, de maakindustrie, de 
aansluiting van onderwijs met de arbeidsmarkt, de Food Academy Nijkerk en het belang 
van MBO en MKB goed benoemd. In de verdieping van de strategische agenda, waar de 
operationele doelen en een globale aanpak voor de komende jaren worden benoemd, wordt 
dit onvoldoende uitgewerkt. Wij vragen om een stevige inbedding van boven genoemde 
thema’s in hoofdstuk 4: Human Capital en ook in hoofdstuk 5: Innovatie, clustervorming en 
circulaire economie. Dit omdat de aansluiting met innovatie voor de genoemde thema’s 
cruciaal is. 

3. Gemeente Nijkerk participeert in de arbeidsmarkt regio Amersfoort en ook in de Human 
Capital agenda van Regio Foodvalley. Wij willen aandacht vragen voor een goede afstemming 
van deze en andere thema’s tussen de regio’s.

4. Gemeente Nijkerk vindt het belangrijk dat de inwoners en bedrijven in de regio zich betrokken 
voelen bij de realisatie van de Strategische Agenda. Wij vragen daarom dat de communicatie 



over de Strategische Agenda zodanig wordt georganiseerd dat zij tijdig op de hoogte worden 
gebracht als thema’s ‘aan snee’ gaan komen, zodat zij een optimale kans krijgen om te 
participeren in de uitwerking en de uitvoering daarvan.

Tenslotte
Wij hebben nu alleen de inhoudelijke tekst van de strategische agenda 2020-2025 besproken. 
Zoals u ook al terecht aangeeft, zal er ook nog een financiële doorkijk van de Strategische Agenda 
nodig zijn. De financiële vertaling van de Strategisch Agenda zal voor ons een belangrijk punt zijn om 
definitief te kunnen instemmen met de Strategische Agenda, want net zoals bij andere gemeenten 
staan in Nijkerk de financiën onder forse druk. 
Wij vinden het van groot belang dat bij de verdere uitwerking aandacht is voor de haalbaarheid (focus) 
en betaalbaarheid van de programma’s en dat de governance daarvan zo duidelijk mogelijk is 
geregeld.
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